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2011. október 20. csütörtök, 10:20

    

„Ma reggel döntöttem el, hogy elvállalom a jelölést. Nem egészen egyéni elhatározás volt, nem
hiányzik, hogy plusz munkát vállaljak, de a kollégáim és barátaim biztattak" – nyilatkozta
telefonos megkeresésünkre Bunta Levente. Mint mondta, a visszajelzések és a városért tett
munka eredménye is igazolja, hogy „Udvarhelyen én vagyok az az integráló személy, aki ezt a
feladatot el tudja látni".

  

„Udvarhelyen szükség van az összefogásra, arra, hogy a szekeret egy és ne száz felé húzzuk –
és ezt a városi RMDSZ szintjén is el kell és el lehet érni" – fogalmazott az elöljáró.

  

Az elnöki tisztségre a jelöléseket október 31-ig lehet benyújtani. Mint azt nem hivatalos
forrásokból megtudtuk Buntának már két potenciális ellenfele is van: Benedek Árpád Csaba v
árosi frakcióvezető, illetve 
Borbáth István
, a helyi szervezet alelnöke.

  

„Tény, hogy két körzetben megkaptam a szükséges támogatást, de a szükséges dokumentációt
még nem nyújtottam be, egyelőre csak fontolgatom az indulást" – közölte az uh.ro-val Benedek.

  

Meg nem erősített információink szerint első körben Asztalos Ferenc volt parlamenti képviselőt
kérték fel az elnöki tisztségre, de ő nem vállalta a jelölést.
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A Városi RMDSZ elnöki széke szeptember végén maradt üresen , miután a korábbi elnök, dr.
Fehér István 
lemondott vezetői tisztségéről.

  

Az, hogy ki lesz az új elnök, a november 10-re kitűzött tisztújító küldöttgyűlésen dől el.
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